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Kérdés

Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Kellenek-e a bőlcsődék? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Varga Zoltán önkormányzati miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány intézkedései abba az irányba mutatnak, hogy a gyermeket nevel ő GYES-en, GYED-en
lévő szülők, vagy nagyszülők, minél hamarabb térjenek vissza a munka világába . Ez több okból is
visszás : soha nem pótolhatóak azok a gyermekévek, melyet a szülő nélkül tölt a csecsemő, még ha azt
óvodai, bölcsődei környezetben, közösségben teszi is . Másrészt – mint ahogy azt Ön is tudja – a
kormány tevékenysége révén a munkahelyek száma jelent ősen csökken, nem könnyű sem a
visszatérés, sem új munkahely létesítése. Harmadrészt a kormány megszorító intézkedései, illetve a
korábbi évek tapasztalatai alapján óvodákat, bölcs ődéket kellett összevonni, több esetben bezárni, mer t
működésükre nem volt elegend ő forrása az önkormányzatoknak, vagy mert a korszerű oktatás-
neveléshez fejlesztésre, beruházásra nem volt lehet őségük .

Ezért volt el őször örömteli, de később mégis keserűséget okozó „bölcsődék és közoktatás i
intézmények infrastrukturális fejlesztésére” kiírt pályázat . Szarvas Város Önkormányzatának
pályázata mind formailag, mind tartalmilag megfelel ő volt, ám forráshiányra hivatkozva mégi s
elutasításra került .

Kik nyertek és kiket utasított el a minisztérium? Amennyiben túl sok volt a jelentkez ő, úgy miért nem
emelték meg a pályázati keretösszeget, illetve miért nem kerül kiírásra új pályázat? Vagy még sinc s
szükség a bölcsődékre, óvodákra ?

Budapest, 2009. július ,..L$
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